

NEW YEAR 兔 YOU

[tù]



大展鸿兔



从16/1/2023至24/2/2023, 于官网 (www.hilti.com.my) 下单 / 确认电子报价单即可获得新春礼品。

From 16/1/2023 to 24/2/2023, place your order online (www.hilti.com.my) or confirm your quotation digitally to obtain Chinese New Year gifts.

*需符合条规 Terms and conditions apply

优惠/礼品 Exclusive Benefit / Gifts

网上订购数额(RM) Online purchase amount (RM)	 咖啡杯 Coffee Mug	 冷藏袋 Cooler Bag	 咖啡机 Coffee Machine
0 - 2,999	x	x	x
3,000 - 5,999	1个/订单 1pc / Order	x	x
6,000 - 9,999	1个/订单 1pc / Order	1个/订单 1pc / Order	x
> 10,000	1个/订单 1pc / Order	1个/订单 1pc / Order	1个/订单 1pc / Order

TERMS AND CONDITIONS:

- 优惠日期: 2023年1月16日 (上午8点) 至 2023年2月24日 (下午5点)**
Promo date: 16th January 2023 (8am Malaysia time) to 24th February 2023 (5pm Malaysia time)
- 开单 / 送货日期: 2023年1月17日 (上午8点) 至 2023年3月24日 (下午5点)**
Billing and delivery date: 17th January 2023 (8am Malaysia time) to 24th March 2023 (5pm Malaysia time)
- 凡超过 2023年3月24日 还未确认/送货的订单将不会获得新春礼品**
All unbilled order after 24th March 2023 shall automatically be disqualified.
- 优惠和礼品仅限于网上订购的订单以及利用电子确定报价单**
Chinese New Year gifts are applicable for orders through Hilti website and confirmation of quotation digitally.
- 任何更改礼品种类或数量的要求将不被受理**
Any request to change gifts or quantity will not be entertained.
- 赢取新春礼品的订单数额资格是依据网上订购的一张数额或一张保单变换成一张订单的数额, 合并两张或更多订单来达到订单数额资格将不被受理**
Qualifying order amount is based on the order value of a single order made on Hilti website or quotation, combination of 2 orders or more to achieve qualifying amount will not be entertained.
- 喜利得保留随时更改或取消优惠的权利, 恕不另行通知, 请联系您的客户经理或客服热线1-800-88-0985 以了解详情**
Customer may contact Customer Service hotline at 1-800-88-0985 to amend or cancel order before goods are delivered; orders are non-cancellable, non-returnable and non-amenable once goods are delivered.
- 在网上订购或利用电子确定报价单将根据此网址征收处理费**
A handling charge is applied on online order or confirmation of digital quotation according to the [URL](#) link (for Standard deliver only).
- 在门市自行取货, 可免处理费**
Free handling charges when you use click and collect function for own collect at Hilti Store.
- 若尚未出货, 客户可致电客户热线更改或取消订单; 若已出货, 客户将不可更改 / 取消 / 归还订单**
Please contact customer service hotline at 1-800-88-0985 to amend or cancel orders before orders are billed and goods are delivered, orders made during campaign are non-cancellable, non-returnable, and non-amenable once goods are delivered.
- 喜利得保留随时更改或取消优惠的权力, 恕不另行通知, 请联系您的客户经理或客户热线以了解详情**
Hilti Malaysia reserve the right to change or cancel promotions at any time without prior notice, please contact our Account Manager or Customer Service hotline for more details.
- 此新春优惠活动不能与其他优惠或促销 (以旧换新 / 购买示范机) 同时使用, 于优惠期间购买示范机或以旧换新将不会获得新春礼品**
Chinese New Year campaign cannot be combined with other promotions like trade in or demo tools for additional discounts, purchase of demo tools or trade in are not be entitled for gifts during campaign period.
- 所有赠品将在 2023年3月24日之后发送**
All the free gifts will deliver after 24th March 2023.

